



FIL Investment Management (Hong Kong) Limited
Level 21, Two Pacific Place, 88 Queensway
Admiralty, Hong Kong

Tel: (852) 2629 2800
Fax: (852) 2629 6088

4 May 2018

BlackRock Global Funds Shareholder Notice

Dear Investor,

Please find attached the Shareholder Notice we received from BlackRock Global Funds for your kind attention.

For more information about the fund(s), related offering documents and other announcements, you can visit www.fidelity.com.hk.

Thank you for your continued support of Fidelity. Should you have any enquiries, please contact the Fidelity Investor Hotline^ on +852 2629 2629.

Yours faithfully,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Syn Yee Ooi', written in a cursive style.

Syn Yee Ooi
Head of Personal Investing, Hong Kong
FIL Investment Management (Hong Kong) Limited

^ International Toll-free Number +800 2323 1122, available to calls from Australia, Canada, Japan, South Korea, Malaysia, New Zealand, the Philippines, Singapore, Taiwan, Thailand and USA. Service may not be available for certain mobile carriers. The "+" sign represents the International Access Prefix. China Toll-free Number: 4001 200632. The Fidelity Investor Hotline is available from 9am to 6pm, Monday to Friday (except Hong Kong public holidays).

貝萊德全球基金股東通告

親愛的投資者：

本公司接獲貝萊德全球基金發出的股東通告，詳細內容請參閱附件。

歡迎您瀏覽富達網站 www.fidelity.com.hk 查閱更多基金資料、銷售及有關文件與其他通告。

感謝您對富達一直的支持。如有任何查詢，請致電富達投資熱線[^] +852 2629 2629。



富達基金（香港）有限公司
零售投資業務總監
黃心怡 謹啟

二零一八年五月四日

[^] 國際免費服務熱線為+800 2323 1122, 適用於以下地區：澳洲、加拿大、日本、南韓、馬來西亞、新西蘭、菲律賓、新加坡、台灣、泰國及美國。此服務可能不適用於部份流動電話服務供應商。號碼前的「+」符號代表國際直撥號碼。中國免費服務熱線為 4001 200632。富達投資熱線的服務時間為逢星期一至星期五上午 9 時至下午 6 時（香港公眾假期除外）。

「富達」、Fidelity、Fidelity International、Fidelity International 標誌及 F 標誌均為 FIL Limited 的商標。

日期：二零一八年四月三十日

謹致投資者：

貝萊德全球基金 – 中期報告

貝萊德全球基金截至2018年2月28日止中期報告已發表，該報告可於網站www.blackrock.com/hk查閱。

閣下可聯絡本公司或親臨本公司辦事處索取年度報告的印刷本。

如對前述事宜有任何疑問，請聯絡貝萊德資產管理北亞有限公司或閣下的客戶經理。

此致

貝萊德資產管理北亞有限公司

FOR MORE INFORMATION

General enquiries: +852 3903-2800

Fund enquiries: +852 3903-2688

www.blackrock.com/hk

其他資料

一般查詢：+852 3903-2800

基金查詢：+852 3903-2688

www.blackrock.com/hk

Dated: 30 April 2018

Dear Investor,

BlackRock Global Funds (BGF) – Interim Report

The BGF interim report for the financial period ended 28 February 2018 has been released, and can be accessed from www.blackrock.com/hk.

Should you require a printed copy, these are available upon request, or at our offices.

Please do not hesitate to contact BlackRock Asset Management North Asia Limited or your Relationship Manager should you have any questions regarding the above.

Yours faithfully,

BlackRock Asset Management North Asia Limited

FOR MORE INFORMATION

General enquiries: +852 3903-2800

Fund enquiries: +852 3903-2688

www.blackrock.com/hk

其他資料

一般查詢：+852 3903-2800

基金查詢：+852 3903-2688

www.blackrock.com/hk